
SREDNJA ŠKOLA VELA LUKA 

KLASA : 003-08/18-01/1 

URBROJ : 2138-22-06-18-10 

Vela Luka,  25. siječnja  2019. godine god. 

 

Z A P I S N I K 

 

sa 13.  sjednice Školskog odbora Srednje škole Vela Luka koja se održala 23. siječnja 2019. godine u 

prostorijama Srednje škole Vela Luka sa početkom u 15,30  sati. 

 

NAZOČNI : Ofelija Dragojević (ravnateljica),  Ivan Tabain (predsjednik), Fani Cetinić (član), Marina 

Šego (član),   Tino Žuvela (član), Vinka Prizmić (član),   Lidija Dragojević (zapisničar) 

 

NENAZOČNI  : Maja Radman Barčot (opravdano), Jelena Berković (opravdano) 

 

Konstatirano  je da je na sjednici nazočan potreban broj članova za pravovaljano odlučivanje. 

 

Predsjednik je  otvorio sjednicu i  pročitao dnevni red koji glasi :  

 

DNEVNI RED : 

1. Usvajanje zapisnika sa 12. sjednice Školskog odbora ( zapisnik se šalje u prilogu ovog poziva 

na uvid) 

2. Prijedlog Statuta  

Pristupilo se usvajanju predloženog dnevnog reda.  

 

ZAKLJUČAK :  

Dnevni red je usvojen.  

 

 Točka 1.  

ZAKLJUČAK : Zapisnik sa 12. sjednice jednoglasno je usvojen.  

 

 Točka 2.  

Predsjednik je predao riječ tajnici.  

Sukladno Zakonu o izmjenama i dopunama Zakona o odgoju i obrazovanju u osnovnoj i srednjoj 

školi, školske ustanove su dužne uskladiti odredbe Statuta s odredbama navedenog Zakona.  

Sukladno tome Srednja škole Vela Luka je napravila prijedlog novog Statuta koji je usklađen sa 

odredbama navedenog Zakona. Tajnica je ukratko iznijela članovima Školskog odbora koje su se 

odredbe promijenile. 

ZAKLJUČAK : Članovi Školskog odbora jednoglasno su dali suglasnost na prijedlog Statuta, te će on 

biti upućen u daljnju proceduru.  

  

 

Na kraju sjednice za riječ se javila Marina Šego. Ona je imala pitanje u vezi praktikuma za predmet 

Kuharstvo, kako je to riješeno. Ravnateljica je objasnila cijelu situaciju kako nema zainteresiranih 

kuhara koji bi predavali taj predmet. Nastavnika Kuharstva koji ispunjava uvjete je nemoguće pronaći.  

Hum Hoteli su jedini zainteresirani za održavanje prakse Kuharstva  a drugi objekti u Veloj Luci ne 

žele imati učenike na praksi. Veliki problem je i mali broj zainteresiranih učenika za zanimanje Kuhar. 

Marina Šego je predložila da se razgovara sa nekim umirovljenim kuharom.  Ravnateljica je taj 

prijedlog  prihvatila. 

 

Sjednica je završila  u  16. 15  sati.  

 

 

             PREDSJEDNIK ŠKOLSKOG ODBORA:                             ZAPISNIČAR : 

                                  Ivan Tabain                                                       Lidija Dragojevi 


